
Høringssvar vedr. linjeføring af ny vej 
 

Vedrørende vejføring nævnt i "Præsentation Marienlyst borgermøde 26.05.21.pdf" side 20
-21.  
I forbindelse med de to foreslåede linjeføringer, er det vores store ønske at den østlige 
vejføring vælges. Vores ejendom (Revelhøjvej 12) er beliggende helt tæt ud til Revelhøjvej, 
ca 2 meter fra asfalt til ydermur.  
Da vi for mange år siden købte ejendommen, var det ud fra et ønske om fred og ro og 
landlige omgivelser. Beliggenheden meget tæt ved vejen har været et tåleligt vilkår i for-
hold til den forholdsvis begrænsede trafik, hvis man ser bort fra morgen og eftermiddags-
trafik.  
Vi har ved tidligere midlertidige vejlukninger i nærområdet mærket, hvilken enorm forskel 
en øget trafikmængde gør for os. Hvis Revelhøjvej tilsluttes den nye vej, må vi forvente en 
væsentlig forøgelse af trafikmængden, som vil gøre det utåleligt at skulle bo op ad. Det er 
derfor væsentligt for os at Revelhøjvej afkobles ved den nye vej i retning mod Kasted 
Hvis den skitserede vestlige linjeføring vælges, vil tilkoblingen af Revelhøjvej ske lige uden-
for vores hus. Såfremt denne løsning vælges, vil vi anmode om at hele eller dele af vores 
matrikler (i alt ca 11ha) indgår i det kommende byudviklingsområde. Dette vil give os mu-
lighed for en frisk start i mere rolige omgivelser. Vores jord grænser op til udviklingsområ-
dets nordvestlige hjørne.  
 
Det er yderligere vort ønske at Revelhøjvej friholdes af tung kørende trafik i forbindelse 
med anlæg af vej og byområde. 
 
Endvidere vil vi opponere mod at der etableres 350-1000 nye boliger INDEN den fornødne 
infrastruktur er på plads. 
 
Med venlig hilsen  
 
Inger Kejser og Jan du Jardin Nielsen 
Revelhøjvej 12 
8200 Aarhus N  
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